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Dle rozdělovníku 

 

Vážená paní starostko, vážený pane starosto, 

velmi si ceníme korektních vztahů našich obcí a rády bychom, aby se na tomto stavu do budoucna nic 
nezměnilo.  

V rámci jednání zastupitelstva obce Květnice jsme diskutovali téma výstavby nové svazkové školy 
v Úvalech a vážíme se úsilí a vstřícnosti ze strany města Úvaly, jmenovitě pana starosty Boreckého.  

Celý projekt započal cca před čtyřmi lety, kdy jsme se (tehdy ještě za účasti obce Sibřina) dohodli na 
podílech nákladů, jež jednotlivé obce ponesou. Obec Květnice tehdy odsouhlasila poměrně velkoryse, 
a řeklo by se státotvorně, v porovnání s ostatními obcemi ve svazku relativně vyšší podíl ve výši 10 
mil. Kč a tato částka byla odsouhlasena zastupitelstvem.  

V poslední době nám bylo průběžně avizováno, že může dojít k celkovému navýšení celkové ceny a 
my jsme toto akceptovali a ve svých rozpočtových výhledech jsme uvažovali s částkou 15 mil. Kč.  

Dne 4. 11. 2020 jsme obdrželi od projektové manažerky Ing. Svatošové zápis ze setkání ze dne 9. 9. 
2020, v němž jsou uvedeny odhadované podíly obcí, přičemž podíl obce Květnice je zde ve výši 36 
mil. Kč, viz následující obrázek:  

 

Nevíme, jakým způsobem došlo k výpočtu těchto jednotlivých podílů, ale pro naši obec se jedná 
o více než dva plné roční rozpočty a přesto, že udržujeme finance ve velmi dobrém stavu, takto 
obrovskou částku si jednoduše nemůžeme dovolit.  

Jen pro srovnání uvádíme podíl příspěvku jednotlivých obcí na jejich ročním rozpočtu, přičemž 
uvažujeme předpokládaný roční rozpočet dle kalkulačky svazu měst a obcí ČR (pesimistická varianta) 
https://www.smscr.cz/kalkulacka/rud/index.html:  
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Jak je z této tabulky patrné, podíl některých obcí je ve výši kolem poloviny jejich obecního rozpočtu, 
další kolem jednoho rozpočtu a podíl Květnice je více než dva celé roční rozpočty.  

Výsledkem takového výpočtu by byly následující hodnoty:  

 

K tomu jen řečnická otázka: byla by pro Vámi řízenou obec reálně schůdná taková částka? 

Na počátku tohoto projektu před čtyřmi se jednalo o jakýchsi předobjednaných počtech tříd pro 
jednotlivé obce, nicméně tento způsob naprosto neodpovídá realitě. Pokud totiž vše dopadne dobře 
a škola bude stát, budou ji mít všechny obce svazku jako spádovou a tedy do ní bez dalšího mohou 
umístit své děti. Jakýsi předobjednaný počet tříd nebo míst není relevantní.  

Za relevantní lze, podle našeho názoru, považovat počet obyvatel, který alespoň orientačně může 
vypovídat něco o tom, kolik dětí bude chtít navštěvovat školu, resp. rozsah nepřesnosti bude ve 
všech případech podobný. Pro tyto účely vycházíme z demografické studie DSO Povýmolí z října 
2020, která byla všem dotčeným obcím rozeslána p. Boreckým e-mailem dne 4. 11. 2020 

Pokud bychom podíly jednotlivých obcí svazku přepočetli na počtu obyvatel dle této studie, dojdeme 
k následujícím číslům:  

 

Věříme, že naleznete pochopení pro spravedlivé uplatnění podílů našich obcí na nové svazkové škole 
a dovolujeme si tímto požádat o navýšení prostředků na tento projekt, a to v rozsahu výše 
uvedeného přepočtu vázaného na počet obyvatel.  

Jak je výše uvedeno, obec Květnice nedisponuje takovými finančními možnostmi, aby si mohla dovolit 
přistoupit na svůj podíl ve výši 36 mil. Kč. Současně by to bylo, jak jistě chápete, velmi obtížně 
obhajitelné před občany, které zastupujeme.  

Faktem bohužel je, že ve stávajícím nastavení projektu zastupitelstvo obce Květnice nevydá 
souhlasné stanovisko s výší podílu a účasti na dotačních titulech, jak je uvedeno v zápisu z výše 
uvedeného jednání ze září 2020.  
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V takovém případě by pravděpodobně celý projekt svazkové školy bohužel nebyl realizovatelný, 
jakkoliv si to nikdo z nás ani v nejmenším nepřeje.  

Abychom dokázali, že obec Květnice je vstřícná k jednání, navrhujeme zaokrouhlení podílů tak, že na 
něm bude finančně tratit výhradně obec Květnice (a také Úvaly, ale ty již mají příspěvek schválený a 
změna není významná), a to na úkor všech ostatních obcí svazku.  

Náš návrh na rozdělení nákladů na jednotlivé obce je tedy následující:  

 

 

EDIT: Revize návrhu na základě jednání zástupců dotčených obcí dne 20.11.2020 zpracovaného podle 
nového parametru, kterým je počet dětí v roce 2030 (dle sociodemografické studie):  

 

 

Vážená paní starostko, vážený pane starosto,  

vzhledem k časové tísni, ve které se nyní nacházíme, si dovolujeme zdvořile požádat o bezodkladné 
řešení našeho návrhu, tedy o alespoň stručné vyjádření (postačí e-mailem), zda je z vaší strany možné 
o takové změně nastavení uvažovat.  

Současně si dovolujeme požádat p. Boreckého o svolání společného jednání, na kterém bychom vše 
mohli společně probrat. V ideálním případě bychom uvítali, vzhledem ke zmíněné časové tísni, a vaše 
stanoviska co nejdříve. Věříme, že dojdeme ke společnému konsenzu a projekt výstavby svazkové 
školy nebude ohrožen.  

 

S přátelským pozdravem 



 

 
IČO: 00640042   e-mail: podatelna@kvetnice.eu 
bankovní spojení: 24822201/0100  http: www.kvetnice.eu 

 

 

________________________ 

Stanislav Plocek 
Starosta 

 

 

________________________ 

Lenka Houžvičková  
místostarostka 
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Rozdělovník: 

- Petr Borecký 

- Stanislav Plocek 

- Šárka Rumanová 

- Pavel Běloch 

- Marcel Slováček 

- Luboš Přibyl 

- Jana Svatošová 


